
VERKSAMHETSBERÄTTELSE ÅR 2023 FÖR RÅDET FÖR PERSONER 

MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

 

 

Rådets sammansättning fram till 2.10 

Christian Andersson (ordförande), Nina Bäckström (vice ordförande), Ulla Alstrand, Harold Henriksson, 

Oskar Karlsson, Bo Lagerroos, Elina Lehtilä, Marianne Lindblom, Regina Lindman-Korpi, Mats Nordström, 

Marianna Stolzmann, Åsa Knuts (sekreterare). 

Rådets sammansättning från 2.10 

Nina Bäckström (ordförande) Christian Andersson (vice ordförande) Ulla Alstrand, Elina Lehtilä, Regina 

Lindman-Korpi, Mats Nordström, Marianna Stolzmann, Åsa Knuts (sekreterare) 

Möten: 
Under året har rådet hållit 5 möten samt varit inbjuden av äldrerådet till ett gemensamt möte med 

Kimitoöns råd för äldre och personer med funktionsnedsättning. 

Inbjudna personer som deltagit i rådets möten: 
Projektkoordinator för välfärdsfrågor Pia Hotanen (31.8) 
Marknadsföringsassistent Enni Könönen (31.8) 
Planläggningschef Heidi Saaristo-Levin (2.11) 
Planerare Anni Räsänen (2.11) 
Varhas serviceområdeschef för tjänster för älde Ulrika.S.Lundberg (28.11.2023, gemensamt mötet med 

äldrerådet och Kimitoöns råd för äldre och personer med funktionsnedsättning) 

Skrivelser och initiativ: 

• Rådet har givit ett utlåtande angående planerna för Havis vid Norrbystrand. 

• Rådet har skickat ett initiativ till stadsstyrelsen angående tillgänglig badstrand. Med initiativet 
strävar rådet efter att få en badstrand tillgänglig för personer med fysiska funktionsned-
sättningar och skapa en strandmiljö där alla känner sig välkomna. 

 
Andra mötesmedverkanden:  

• Christian Andersson har deltagit i Egentliga Finlands välfärdsområdes handikapprådsmöten. 

• Ordföranden, vice ordföranden och sekreteraren deltog i ett möte 16.2 angående hur 
påverkningsorganen i staden bättre kunde göras synliga samt hur råden skulle få del av sådana  
ärenden som berör råden i ett tidigare skede än nu. 

• Nina Bäckström har deltagit i förhandlingar om främjandet av välfärd och hälsa med Varha 27.4 

• Nina Bäckström deltog i Kommunförbundets webinarium Vaikuttavat vaikuttamistoimielimet 
23.8. 

• Nina Bäckström deltog i en diskussionsträff gällande samarbete mellan Pargas stad och Varha 
25.10. 

• Marianne Lindholm deltog i ett infotillfälle angående organisationernas roll inom välfärden. 



• På fullmäktigemötet 13.11 presenterade sig stadens påverkningsorgan för fullmäktige. Från 
rådet deltog Nina Bäckström, Mats Nordström och Christian Andersson. 
 
 
 
 

Tillgänglighetsärenden: 

• Flera tillgänglighetsärenden har diskuterats och kontrollerats under året. Tillgänglighets-
ärendelistan har uppdaterats så att åtgärdade objekt har tagits bort. 
 

Årets tillgänglighetsgärningspris: 
Årets tillgänglighetsgärningspris tilldelades detta år till K-market Korpo Handel. Motiveringen för priset 

lyder: efter butikens tillbyggnad finns det mera utrymme mellan hyllorna, ingången har gjorts mera 

tillgänglighetsvänlig, det har skaffats utebänkar att vila på och parkeringen håller på att förstoras. 

Reporter Malin Johansson skrev en artikel om detta i Pargas Kungörelser och ÅU.  

Övrigt: 

• Rådets medlemmar har fått komma med förslag på var man vill att parkbänkar utplaceras i 
Pargas. 

• Rådets medlemmar fick en inbjudan till en gruppintervju som hölls 18.4 angående planeringen 
av stadshusets utrymmen. 

• Marianna Stolzmann utsågs till rådets representant i arbetsgruppen för trafiksäkerhet. 
 

 

Pargas 11.1.2024 

 

 

____________________  ____________________ 

Nina Bäckström  Åsa Knuts 
ordförande   sekreterare 
 


